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Maria Małgorzata Janyska                      

   Posłanka na Sejm RP 

 

 

Sz. P 
Beata Szydło 
Prezes Rady Ministrów 
 

Szanowna Pani Premier, 

 

Zwracam się do Pani z interpelacją w sprawie funkcjonowania powiatów w Polsce. 

W powiecie, w którym zamieszkuję - Czarnkowsko Trzcianeckim - w minionym miesiącu działacze 
PISu zawnioskowali do burmistrza Trzcianki i jednocześnie szefa PISu regionu pilskiego, o podjęcie 
działań na rzecz „przywrócenia” powiatu trzcianeckiego.  

Burmistrz Trzcianki zapowiedział wsparcie tego projektu.  

Jego realizacja może odbyć się jedynie kosztem obecnego powiatu i doprowadzić do podziału na        
2 małe, słabe powiaty, co wywołuje słuszną obawę o pogorszenie obsługi mieszkańców w zakresie 
zadań powiatowych. Dla zobrazowania sposobu dyskusji w tym temacie informuję, że pozostałe gminy 
oraz starosta, zarząd i rada powiatu o pomyśle dowiedziały się z mediów, nie zaproszono ich            
do rozmów, nie zwrócono się o konsultacje, czy debatę. 

W związku z tym mam do Pani Premier następujące pytania: 

 Czy Pani Rząd planuje dokonanie zmian w podziale administracyjnym kraju? Czy rozważacie 1.
Państwo zmiany w zakresie sposobu funkcjonowania samorządów powiatowych? Czy planujecie 
powrót do urzędów rejonowych?  

 Burmistrz Trzcianki zapowiedział w prasie lokalnej, że skieruje na Pani ręce pismo                         2.
o przeanalizowanie przez Pani administrację pomysłu powstania nowego powiatu trzcianeckiego. 
Jeśli otrzyma Pani takie pismo, czy będzie je Pani w ogóle rozpatrywała jako niekonsultowane          
i nie mające rzeczywistych podstaw, czy może zwróci się Pani w pierwszej kolejności do starosty 
powiatu o informacje w tym zakresie oraz czy będzie Pani wymagała konsultacji i rozmów z radą 
powiatu oraz poszczególnymi gminami? Zwracam się do Pani Premier przede wszystkim o nie 
rozpatrywanie tego pomysłu z uwagi na to, że jest wyłącznie „życzeniowy” i w związku z tym 
odesłanie wnioskodawców do lokalnych rozmów i konsultacji. Analiza pomysłu powinna opierać 
się na danych ekonomicznych dotyczących naszego powiatu i pochodzących z naszego powiatu, 
czyli ze starostwa. 

 

 

Z wyrazami szacunku, 

Maria Małgorzata Janyska 

 

Posłanka na Sejm RP 

 


